



LOCATION

Peking University, HSBC Business School
Shenzhen, China

2019 Sustainable Finance and its Future in China (SFIC)

2019 中国的可持续投资与未来

Jan. 8-9, 2019, Shenzhen, China



PHBS
北京大学汇丰商学院



DATE

Jan. 8-9, 2019



ORGANIZERS

Sustainable Finance Institute
Peking University

Now free to attend for select industry
participants on request!



LINK

<http://sfini.org/events>



Sustainable Finance and its Future in China

中国的可持续投资与未来论坛

2019

January 8,9 Shenzhen, China

<http://sfini.org/events>

Make a Difference at the 2019 Investing In China's Sustainable Future Symposium

Following successful, sold-out symposiums at Yale – one on specific strategies for sustainable investment success in 2017 and on Impact Investing in April 2018, Peking University HSBC Business School (PHBS) and the Sustainable Finance Institute (SFI) are proud to host the annual Sustainable Finance and its Future in China Symposium on January 8-9, 2019 in Shenzhen, China.

We sincerely invite you and your organization to attend this event to engage in a strategic conversation on the rapidly evolving opportunities surrounding sustainable finance in China.

China in many ways has become a world leader in Green Finance, and opportunities continue to evolve across Asia. Sustainable private equity and venture capital, Blockchain and Fintech are just some of many new emerging investment and technology pathways, allowing companies and investors to build a pathway towards an ecological civilization in China and around the world. Our annual event on Sustainable Finance in Asia becomes an important conduit for bringing innovators together with public and private companies, investors, policymakers, and other interested stakeholders to form a community of strategic practice, benefiting and further enhancing this critically important and growing global trend.

The event will gather more than 400 Chinese and global executives and practitioners covering sustainable finance as involves the Belt and Road Initiative (BRI), climate and green bonds, sustainable Private Equity and Venture Capital, sustainable Real Estate, Blockchain and Fintech in large public and small private companies alike. The attendants will also get a rare chance to directly interact with Central and local governments on China's green policy issues, as well as potential partnership opportunities.

We cordially look forward to your joining of this important annual Sustainable & Impact Finance in China Symposium. If you would like a further conversation for the event, please contact us at events@sfini.org * Maximum attendance of foreign professionals may be limited. We encourage you to reserve your ticket at your earliest convenience to guarantee a spot at the conference. ** <https://sfini.org/events>



2019 · 投資中國的可持續未來 · 國際論壇

2017年夏天在耶魯大學舉辦的關於可持續金融 (Sustainable Finance) 論壇甫一推出，350張入場券即告售罄，這場以“成功進行可持續投資的具體戰略”為主題的高峰論壇獲得極大成功。隨後於2018年4月舉辦的“影響力投資”論壇再次獲得業界矚目。建立在這兩次成功經驗的基礎上，可持續金融學院 (SFI) 將和北京大學匯豐商學院 (PHBS) 於2019年1月8日至9日，在中國深圳隆重推出以“中國的可持續投資與未來”為主題的首屆中國可持續金融論壇！

我們誠摯地邀請您和您的組織參加此次活動，就中國可持續投資領域快速出現並發展的機遇進行戰略對話。

中國在許多方面已成為全球綠色金融領域的領導者，同樣的機遇在亞洲其他地方也在不斷湧現。可持續的私募股權和風險投資、區塊鏈和金融科技只是眾多新興投資和技術途徑中的一部分。這些金融工具的共同作用，將使企業和投資者能夠為中國和世界各地鋪就更加可持續的生態文明之路。我們的“亞洲可持續金融”年度活動是一個將創新

者與公共和私營企業、投資者、政策制定者和其他感興趣的利益共同體聚集在一起的重要平台。我們的目標是形成一個可持續投資戰略的實踐社區，相關利益方從中受益並一起增強在這一全球至關重要且快速增長的投資領域的影響力。

此次活動將聚集400多名高管和從業人員，主題將涵蓋可持續投資、綠色一帶一路、氣候與綠色債券、可持續私募股權和風險投資、綠色房地產、區塊鏈和金融科技等。與會者還將有機會直接與政府示範項目就綠色金融投資的政策問題以及潛在的合作機會進行探討。

我們誠摯地期待您加入這個重要的研討會。如果您希望參加此次活動，請通過events@sfini.org與我們聯繫。

*參會人員名額有限，我們建議您儘早預訂席位，以確保順利進入會議現場。

**論壇及購票信息：<http://sfini.org/events>

Supporting Sponsors 部分贊助機構和合作夥伴

